



WESTIN
HOTELS & RESORTS

2025 好婚日專案 Love Is All You Need

在宛若世外桃源、環山綠意圍繞的絕美渡假村舉辦此生難忘的輕奢婚宴，獨家優惠專案適用全年超過二百個指定幸福好婚日期，海外度假婚宴風格場域、主廚精選中西式美饌、無微不至的服務細節，感受名流巨星般的婚禮體驗，在親友簇擁祝福下一同見證真愛誓言！

Discover the magic of your special day at our enchanting resort, where love is all you need. Picture-perfect venues, delectable cuisine, and impeccable service await you. Say 'I do' in style, surrounded by the beauty of our resort, creating memories to last a lifetime. Elevate your special day with us!

- 需搭配2025威斯汀婚宴專案方可使用。
This package must be used in conjunction with the 2025 Westin Wedding Packages.
- 適用2025年1月1日至12月30日。
This package is applicable for events scheduled between January 1, 2025 and December 30, 2025.
- 本專案價格以新台幣計價。專案價格需另加10%服務費。
All prices are quoted in New Taiwan Dollars (NTD). The project price is subject to an additional 10% service charge tax.
- 本飯店保留修改、終止及專案最終解釋權，恕不另行通知。
The hotel reserves the right to modify, terminate, or provide final interpretation of the package without prior notice.

**THE WESTIN
TASHEE RESORT, TAOYUAN**
桃園大溪笠復威斯汀度假酒店
No. 166 Rixin Road, Daxi District
Taoyuan City 33554
Taiwan (R.O.C.)
33554 桃園市大溪區日新路166號
T +886 3.272.5777
F +886 3.387.5779
www.westintashee.com

THE WESTIN
TASHEE RESORT
TAOYUAN

桃園大溪笠復威斯汀度假酒店

Go There With
MARRIOTT BONVOY™

©2022 Marriott International, Inc. All Rights Reserved. All names, marks and logos are the trademarks of Marriott International, Inc., or its affiliates.

2025好婚日專案 Love Is All You Need

NT\$22,800 +10% 每桌 Per Table

中式桌席 (10位) Chinese Table Menu 10 persons
適用5桌以上 The Minimum 5 Tables Above

本專案適用週一至週五
及右側指定日期

Applicable from Monday to Friday
and on The Specified Dates

■ 週六 Saturday ■ 週日 Sunday

1/18	1/19	2/01	2/09	2/22	2/23	3/22	3/29	3/30	4/06	4/20	4/26
5/03	5/04	5/24	6/01	6/14	7/05	7/06	7/13	8/09	8/16	8/24	8/30
9/21	9/27	9/28	10/04	10/26	11/02	11/16	11/22	11/23	12/07	12/13	12/20

專案內容 Package Includes

- 主廚精選中式佳餚
Exquisite Chinese Delicacies
- 席間果汁無限暢飲3小時及佐餐紅酒2瓶
Free-Flow Orange Juice for 3 Hours and Two Bottles of Red Wine
- 花藝佈置 (主桌花、賓客桌花、收禮區新人椅背佈置)
Floral Decoration for Wedding Banquet
- 主桌專人桌邊服務
Concierge Service at Main Table
- 新娘管家
Bride's Butler Service
- 燈光音響設備
Visual System
- 新人專屬宴前小點
Canapés Before Banquet
- 禮金簿、囍糖
Guest Signature Scroll and Farewell Sweets
- 典雅菜單、賓客桌卡
Menus and Table Cards
- 液晶螢幕指示牌
LCD Screen Signs and Audio Equipment
- 免費平日飯店拍攝婚紗 (限週一至週四需事先預約)
Complimentary Photo Session at Resort on Weekdays (Monday to Thursday Only, by Reservation)
- 親友住宿優惠 (最多20間限婚宴當天或前一晚入住)
Accommodation Discounts (Maximum 20 Rooms, Available for The Wedding Day or The Night Before)

保證桌數禮遇 Special Offer

消費滿5桌
5 Tables or More

- 餐前迎賓雞尾酒
Servings Of Welcome Cocktail

消費滿8桌
8 Tables or More

- 餐前迎賓雞尾酒
Servings Of Welcome Cocktail
- 贈送豪華客房一間
(含早餐兩客, 限婚宴當天或前一晚入住)
Deluxe Room with Breakfast for Two
(For Stay On the Day or the Night Before the Wedding)

消費滿16桌
16 Tables or More

- 餐前迎賓雞尾酒
Servings Of Welcome Cocktail
- 贈送豪華客房二間
(含早餐兩客, 限婚宴當天或前一晚入住)
Two Deluxe Rooms with Breakfast for Two
(For Stay On the Day or the Night Before the Wedding)
- 新娘休息室
Bridal Lounge
- 拍照背板加購優惠
Backdrop Purchase with Special Offer

滿額贈二選一 Additional Offers

- 簽約金額滿台幣50萬加贈婚禮主持
Amount of Over TWD 500,000 Includes Wedding Hosting.
- 簽約金額滿台幣60萬加贈免費試菜 (限平日一桌10位)
Amount of Over TWD 600,000 Weekday Wedding Food Tasting for One Table of 10 Guests.

本專案適用日期2025年01月01日至2025年12月30日。
The package is valid from January 1, 2025, to December 30, 2025.
本專案價格以新台幣計價。
All rate quoted are in NTD.

專案價格需另加10%服務費。
All rate are subject to prevailing service charge plus tax.
飯店保留修改、終止、最終專案解釋之權利, 不另行通知。
Hotel reserves the right to change, final explanation or terminate the package without prior notice.

Go There With

MARRIOTT BONVOY™

©2022 Marriott International, Inc. All Rights Reserved. All names, marks and logos are the trademarks of Marriott International, Inc., or its affiliates.